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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:627 Polisens information till allmänheten

 

Det har nyligen framkommit uppgifter om tillfällen där flickor ofredats av 
grupper av unga män. Det handlar bland annat om en ungdomsfestival i 
Stockholm, under nyårsnatten i Kalmar och även i min egen hemstad Karlstad. 

I samband med ungdomsfestivalen i Stockholm har polisen i sin rapportering 
till allmänheten inte informerat om att några sexuella ofredanden har 
förekommit. Enligt uppgifter i medierna har en polischef motiverat det med att 
polisen inte velat informera om brotten eftersom de varit rädda för att uppfattas 
som främlingsfientliga, då de misstänkta gärningsmännen varit 
flyktingungdomar. 

Rikspolischefen har sagt att man ska gå till botten med detta och att det ska 
utredas, vilket är nödvändigt.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att den information 
som polisen ger till allmänheten är korrekt?

………………………………………

Pia Hallström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-01-15
Besvaras senast
2016-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


